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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Rogán Antal, Miniszterelnöki Kabinetirodát vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ki hallja meg a kormányon belül a gödiek hangját? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

2023. 04. 16-án részt vettem a Göd-ÉRT Egyesület rendezvényén, ahol a civilek a gödi polgárok 
biztonságáért és az akkumulátorgyárak korlátozásáért tüntettek.

A civilek egy petíciót is megfogalmaztak, amely többek között a következő pontokat tartalmazza:

• „Egyetlen további Samsung-gyár létesítéséhez sem járulunk hozzá Gödön.
• Követeljük a jelenlegi gyárban a magyar törvények betartását!
• Követeljük a gyár katasztrófavédelmi-, környezetvédelmi- és munkavédelmi előírások 

szerinti működését!
• Követeljük a lakosság és a munkavállalók veszélyeztetésének azonnali megszüntetését, a 

gyárban dolgozók és a környéken élők biztonságát!
• Követeljük a zajszennyezés azonnali befejezését, a zajos üzemrészek működésének 

felfüggesztését!
• Követeljük a gyár kibocsátási adatainak folyamatos közzétételét, nyilvános levegő-, 

talajvíz- és zajmonitoring rendszer kiépítését!
• Követeljük az évek óta ígérgetett riasztórendszer, a MoLaRi teljes gyárra történő 

kiépítését!
• Igényeljük rendszeres időközönkénti lakossági fórumok megtartását, amelyen a Samsung 

SDI döntésre felhatalmazott dél-koreai és magyar vezetői is részt vesznek és válaszolnak a 
gödi lakosok problémáira.

• Kártérítést a „szükségtelen zavarásért” vagyis az életminőség-romlásért és az ingatlanok 
értékvesztésért a gyár 1 km-es körzetében élő gödi lakosoknak.

• Fizessen a szennyező: követeljük a város és a gyár közötti területek véderdősítését!”
 



A  szervezők  meghívták  a  tüntetésre  a  térség  országgyűlési  képviselőjét,  dr.  Tuzson  Bence
kormányzati államtitkárt is, akinek szintén át akarták adni a petíciót.

Ezzel kapcsolatban a következő kérdést teszem fel: mit gondol Miniszter Úr a petícióról, amit az Ön
államtitkárának is címeztek. Ki hallja meg a kormányon belül a gödiek hangját?

 

Segítő együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2023. április 17.
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